
𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

𝓥𝓨 
Školské noviny pre radosť 

 

 

𝓝𝓪 𝓞𝓫𝓬𝓱𝓸𝓭𝓷𝓮𝓳 𝓐𝓴𝓪𝓭é𝓶𝓲í 𝓿 𝓑𝓪𝓷𝓼𝓴𝓮𝓳 

𝓑𝔂𝓼𝓽𝓻𝓲𝓬𝓲 𝓼𝓪 𝓴𝓪ž𝓭ý 𝓻𝓸𝓴 𝓸𝓻𝓰𝓪𝓷𝓲𝔃𝓾𝓳𝓮 

𝓻𝓸𝔃𝓵úč𝓴𝓪 𝓼𝓸 š𝓽𝓿𝓻𝓽á𝓴𝓶𝓲. 

𝓓ň𝓪 30. 𝓶á𝓳𝓪 𝓼𝓶𝓮 𝓼𝓪 𝔃úč𝓪𝓼𝓽𝓷𝓲𝓵𝓲 

𝓹𝓵𝓪𝓿𝓮𝓬𝓴é𝓱𝓸 𝓿ý𝓬𝓿𝓲𝓴𝓾 𝓿 𝓑𝓪𝓷𝓼𝓴𝓮𝓳 

𝓑𝔂𝓼𝓽𝓻𝓲𝓬𝓲 

31.5. 𝓼𝓪 ž𝓲𝓪𝓬𝓲 𝓽𝓻𝓲𝓮𝓭 𝓭𝓻𝓾𝓱ý𝓬𝓱 𝓻𝓸č𝓷í𝓴𝓸𝓿 

𝔃úč𝓪𝓼𝓽𝓷𝓲𝓵𝓲 𝓷𝓪 𝔃𝓿𝓮ľ𝓪ď𝓸𝓿𝓪𝓷í 𝓸𝓴𝓸𝓵𝓲𝓪 

š𝓴𝓸𝓵𝔂. 

1. 𝓳ú𝓷𝓪 𝓼𝓶𝓮 𝓼𝓪 𝓿 𝓹𝓪𝓻𝓴𝓾 𝓹𝓸𝓭 

𝓟𝓪𝓶ä𝓽𝓷í𝓴𝓸𝓶 𝓢𝓝𝓟 𝔃úč𝓪𝓼𝓽𝓷𝓲𝓵𝓲 

𝓜𝓮𝓭𝔃𝓲𝓷á𝓻𝓸𝓭𝓷é𝓱𝓸 𝓭ň𝓪 𝓭𝓮𝓽í 

Š𝕜𝕠𝕝𝕤𝕜é 𝕟𝕠𝕧𝕚𝕟𝕪 𝕍𝕐 Š𝕜𝕠𝕝𝕤𝕜é 𝕟𝕠𝕧𝕚𝕟𝕪 𝕍𝕐 

Š𝕜𝕠𝕝𝕤𝕜é 𝕟𝕠𝕧𝕚𝕟𝕪 𝕍𝕐 Š𝕜𝕠𝕝𝕤𝕜é 𝕟𝕠𝕧𝕚𝕟𝕪 𝕍𝕐 

 



𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

 

𝓓ň𝓪 31.5.  ž𝓲𝓪𝓬𝓲 𝓭𝓻𝓾𝓱ý𝓬𝓱 𝓻𝓸č𝓷í𝓴𝓸𝓿 𝔃𝓿𝓮ľ𝓪ď𝓸𝓿𝓪li 𝓸𝓴𝓸𝓵𝓲e š𝓴𝓸𝓵𝔂. 

𝓣𝓻𝓲𝓮𝓭𝔂 𝓭𝓻𝓾𝓱á𝓴𝓸𝓿 𝓼𝓪 𝓼𝓽𝓻𝓮𝓽𝓵𝓲 𝓷𝓪 𝓲𝓱𝓻𝓲𝓼𝓴á𝓬𝓱 𝓹𝓻𝓮𝓭 š𝓴𝓸𝓵𝓸𝓾, 

𝓻𝓸𝔃𝓭𝓮𝓵𝓲𝓵𝓲 𝓼𝓲 𝓹𝓻á𝓬𝓾 𝓪 𝓹𝓻𝓪𝓬𝓸𝓿𝓷é 𝓹𝓸𝓶ô𝓬𝓴𝔂. 𝓓𝓲𝓮𝓿č𝓪𝓽á 𝓪𝓷𝓲 

𝓬𝓱𝓿íľ𝓾 𝓷𝓮𝓿á𝓱𝓪𝓵𝓲 𝓪 𝔃𝓸𝓫𝓻𝓪𝓵𝓲 𝓼𝓲 𝓱𝓻𝓪𝓫𝓵𝓮. 𝓟𝓸𝔃𝓪𝓶𝓮𝓽𝓪𝓵𝓲 𝓵í𝓼𝓽𝓲𝓮 𝓪 

𝓬𝓱𝓵𝓪𝓹𝓬𝓲 𝓲𝓬𝓱 𝓹𝓸𝓽𝓸𝓶 𝓯ú𝓻𝓲𝓴𝓶𝓲 𝓸𝓭𝓿áž𝓪𝓵𝓲 𝓭𝓸 𝓴𝓸𝓷𝓽𝓪𝓳𝓷𝓮𝓻𝓸𝓿. 𝓟𝓸 

𝔃𝓪𝓶𝓮𝓽e𝓷í 𝓵í𝓼𝓽𝓲𝓪 𝓼𝓲 𝓭𝓪𝓵𝓲 𝓿š𝓮𝓽𝓬𝓲 𝓹𝓪𝓾𝔃𝓾, 𝓷𝓪𝓫𝓻𝓪𝓵𝓲 𝓮𝓷𝓮𝓻𝓰𝓲𝓾 𝓪 

𝓹𝓸𝓴𝓻𝓪č𝓸𝓿𝓪𝓵𝓲 𝓿 𝓹𝓻á𝓬𝓲 ď𝓪𝓵𝓮𝓳. 𝓥š𝓮𝓽𝓬𝓲 𝔃𝓫𝓲𝓮𝓻𝓪𝓵𝓲 𝓹𝓪𝓹𝓮𝓴𝔂 𝓪 

𝓸𝓭𝓹𝓪𝓭𝓴𝔂. 𝓞𝓭𝓹𝓪𝓭𝓴𝔂 𝓼𝓪 

𝓻𝓸𝔃𝓽𝓻𝓲𝓮𝓭𝓲𝓵𝓲. 𝓛í𝓼𝓽í𝓶 𝓪 

𝓹𝓪𝓹𝓮𝓴𝓶𝓲 ž𝓲𝓪𝓬𝓲 𝓷𝓪𝓹𝓵𝓷𝓲𝓵𝓲 

𝓳𝓮𝓭𝓮𝓷 𝓿𝓮ľ𝓴ý 𝓴𝓸𝓷𝓽𝓪𝓳𝓷𝓮𝓻. 

𝓥š𝓮𝓽𝓬𝓲 𝓶𝓪𝓳ú 𝓼𝓿𝓸𝓳𝓮 

𝔃á𝓼𝓵𝓾𝓱𝔂 𝓷𝓪 𝓽𝓸𝓶, 𝓪𝓴𝓸 

𝓽𝓮𝓻𝓪𝔃 𝓷𝓪š𝓮 𝓸𝓴𝓸𝓵𝓲𝓮 š𝓴𝓸𝓵𝔂 

𝓿𝔂𝔃𝓮𝓻á. 

  

 

Spolužiak David pri upratovaní 

 



𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

1. 𝓳ú𝓷𝓪 𝓼𝓶𝓮 𝓼𝓪 𝓿 𝓹𝓪𝓻𝓴𝓾 𝓹𝓸𝓭 𝓟𝓪𝓶ä𝓽𝓷í𝓴𝓸𝓶 𝓢𝓝𝓟 𝔃úč𝓪𝓼𝓽𝓷𝓲𝓵𝓲 

𝓜𝓮𝓭𝔃𝓲𝓷á𝓻𝓸𝓭𝓷é𝓱𝓸 𝓭ň𝓪 𝓭𝓮𝓽í, 𝓴𝓽𝓸𝓻ý 𝓼𝓪 𝓷𝓲𝓮𝓼𝓸𝓵 𝓿 𝓸𝓵𝔂𝓶𝓹𝓲𝓳𝓼𝓴𝓸𝓶 

𝓭𝓾𝓬𝓱𝓾. 𝓜𝓸𝓱𝓵𝓲 𝓼𝓶𝓮 𝓿𝓲𝓭𝓲𝓮ť 𝓪𝓴𝓸 𝓹𝓻𝓲𝓷𝓲𝓮𝓼𝓵𝓲 𝓸𝓵𝔂𝓶𝓹𝓲𝓳𝓼𝓴𝔂 𝓸𝓱𝓮ň 𝓪ž 

𝔃 ď𝓪𝓵𝓮𝓴é𝓱𝓸 𝓡í𝓶𝓪 𝓪 𝓶𝓷𝓸ž𝓼𝓽𝓿𝓸 𝔃á𝓫𝓪𝓿𝓷ý𝓬𝓱 𝓪𝓴𝓽𝓲𝓿í𝓽 𝓪 𝓱𝓲𝓮𝓻. 

𝓢úč𝓪𝓼ť𝓸𝓾 𝓫𝓸𝓵𝓲 𝓪𝓳 𝓷𝓪š𝓲 𝓸𝓵𝔂𝓶𝓹𝓲𝓸𝓷𝓲𝓬𝓲 𝓪𝓴𝓸 𝓓𝓪𝓷𝓴𝓪 𝓑𝓪𝓻𝓽𝓮𝓴𝓸𝓿á, 

𝓐𝓷𝓪𝓼𝓽𝓪𝓼𝓲𝓪 𝓚𝓾𝔃𝓶𝓲𝓷𝓸𝓿á 𝓪 𝓜𝓪𝓽𝓮𝓳 𝓣ó𝓽𝓱. 𝓣𝓮𝓷𝓽𝓸 𝓭𝓮ň 𝓫𝓸𝓵 

𝓸𝓭š𝓽𝓪𝓻𝓽𝓸𝓿𝓪𝓷ý 𝓫𝓮𝓱𝓸𝓶, 𝓴𝓽𝓸𝓻ý 𝓫𝓮ž𝓪𝓵𝓲 ž𝓲𝓪𝓬𝓲 𝓻𝓸𝔃𝓭𝓮𝓵𝓮𝓷í 𝓭𝓸 

𝓼𝓴𝓾𝓹í𝓷. 

 
𝓢𝓴𝓾𝓹𝓲𝓷𝔂 𝓫𝓸𝓵𝓲 𝓻𝓸𝔃𝓭𝓮𝓵𝓮𝓷é 𝓷𝓪 𝓭𝓲𝓮𝓿č𝓪𝓽á 𝓪 𝓬𝓱𝓵𝓪𝓹𝓬𝓸𝓿. 𝓝𝓪𝓳𝓹𝓻𝓿 𝓼𝓲 

𝓼𝓿𝓸𝓳𝓮 𝓴𝓸𝓵𝓸 𝓸𝓭𝓫𝓮𝓱𝓵𝓲 ž𝓲𝓪𝓬𝓲 𝓹𝓻𝓿é𝓱𝓸 𝓼𝓽𝓾𝓹ň𝓪, 𝓹𝓸 𝓷𝓲𝓬𝓱 

𝓭𝓻𝓾𝓱ý 𝓼𝓽𝓾𝓹𝓮ň 𝓩Š 𝓷𝓪𝓼𝓵𝓮𝓭𝓸𝓿𝓪𝓵 

𝓪 𝓾𝓴𝓸𝓷č𝓲𝓵𝓲 𝓽𝓸 𝓼𝓽𝓻𝓮𝓭𝓷é š𝓴𝓸𝓵𝔂, 

𝓴𝓽𝓸𝓻é 𝓸𝓭𝓫𝓮𝓱𝓵𝓲 𝓭𝓿𝓮 𝓴𝓸𝓵á (900𝓶). 

𝓝𝓪š𝓾 𝓽𝓻𝓲𝓮𝓭𝓾 𝓻𝓮𝓹𝓻𝓮𝔃𝓮𝓷𝓽𝓸𝓿𝓪𝓵𝓪 

𝓛𝓪𝓾𝓻𝓪 𝓓𝓮𝓫𝓷á𝓻𝓸𝓿á 𝓪 𝓜𝓪𝓻𝓮𝓴 𝓥𝓻á𝓫𝓮𝓵. 

 

   🏃🏼♀️                              

🏃🏼♀️   



𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 𝕆𝔸𝔹𝔹 

                           
                        

 

𝓓ň𝓪 30. 𝓶á𝓳𝓪 𝓼𝓶𝓮 𝓼𝓪 

𝓿𝔂𝓫𝓻𝓪𝓵𝓲 𝓹𝓸𝔃𝓻𝓲𝓮ť     

𝓷𝓸𝓿𝓸𝔃𝓻𝓮𝓴𝓸𝓷š𝓽𝓻𝓾𝓸𝓿𝓪𝓷é 

𝓸𝓴𝓸𝓵𝓲𝓮 𝓸𝓴𝓸𝓵𝓸 𝓹𝓵𝓪𝓿á𝓻𝓷𝓮 

Š𝓽𝓲𝓪𝓿𝓷𝓲č𝓴𝔂 𝓿 𝓑𝓪𝓷𝓼𝓴𝓮𝓳 𝓑𝔂𝓼𝓽𝓻𝓲𝓬𝓲. 𝓟𝓻𝓮𝓭 𝓽𝓸𝓱𝓽𝓸𝓻𝓸č𝓷ý𝓶 𝓵𝓮𝓽𝓷ý𝓶 

𝓔𝓾𝓻ó𝓹𝓼𝓴𝔂𝓶 𝓸𝓵𝔂𝓶𝓹𝓲𝓳𝓼𝓴ý𝓶 𝓯𝓮𝓼𝓽𝓲𝓿𝓪𝓵𝓸𝓶 𝓶𝓵á𝓭𝓮ž𝓮 𝓔𝓨𝓞𝓕 2022 𝓼𝓪 

𝓶𝓮𝓼𝓽𝓾 𝓹𝓸𝓭𝓪𝓻𝓲𝓵𝓸 𝓿𝔂𝓫𝓾𝓭𝓸𝓿𝓪ť 𝓷𝓸𝓿é 𝓹𝓪𝓻𝓴𝓸𝓿𝓲𝓼𝓴𝓸 𝓼𝓸 

š𝓹𝓸𝓻𝓽𝓸𝓿𝓸𝓾 𝓲𝓷𝓯𝓻𝓪š𝓽𝓻𝓾𝓴𝓽ú𝓻𝓸𝓾. 𝓥𝓸 𝓿𝓷ú𝓽𝓻𝓲 𝓹𝓵𝓪𝓿á𝓻𝓷𝓮, 𝓴𝓽𝓸𝓻á 

𝓫𝓸𝓵𝓪 𝓴𝓸𝓶𝓹𝓵𝓮𝓽𝓷𝓮 𝔃𝓻𝓮𝓴𝓸𝓷š𝓽𝓻𝓾𝓸𝓿𝓪𝓷á 𝓿 𝓻𝓸𝓴𝓾 2010, 𝓼𝓪 𝓹𝓻á𝓿𝓮 

𝓷𝓪𝓬𝓱á𝓭𝔃𝓪𝓵𝓲 š𝓽𝓾𝓭𝓮𝓷𝓽𝓲 𝓞𝓫𝓬𝓱𝓸𝓭𝓷𝓮𝓳 𝓪𝓴𝓪𝓭é𝓶𝓲𝓮. 𝓥𝔂𝓾ží𝓿𝓪𝓵𝓲 50- 
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